

## Referat fra styremøte nr. 3

---

**Dato:** 06/06-21, kl. 19.30

**Til stede i lokalet:** Henning Meese, Arve Moen, Pia Dangel, Bertil Endresen, May Liz Nautnes (På teams), Anne Marte Viken Kallset, Gjertrud Bjørnvold

**Ikke til stede:** Louise Garshol Bergø

Sak nr.	Tema	Referat/Vedtak
12/21	Rapport og saker fra daglig leder	<p><b>Kort oppsummert</b> Sommerturn – påmelding er i gang. 3 grupper med ulike alderstrinn – sterk konkurranse med kommunens tilbud som er gratis Trenere er på plass Tilskudd fra kommunen</p> <p>Lønnstabell Forslag til ny lønnstabell fremlagt og diskutert</p> <p><b>Vedtak</b> Lønnstabell godkjennes.</p>
13/21	Halvårsrapport regnskap/økonomi (Arve)	<p><b>Kort oppsummert</b> Økt kontantbeholdning med 150' siden årsskiftet</p> <p>Alle fakturaer betalt med unntak av skillevegg Lønn skal utbetales i juni Er omtrent i balanse Loddinntekter så langt 90'</p>
14/21	Trenerkabal for høsten og evt. ansettelse av ny hovedtrener bredde	<p><b>Kort oppsummert</b> Ingen aktuelle kandidater i dag Må sende ut stillingsannonse. Ny(-e) trenere er mest sannsynlig ikke er på plass før høsten Noen utfordringer med høstens trenerkabal -Anne Marte må gjøre noen endringer</p> <p><b>Vedtak</b> Henning utarbeider forslag til stillingsannonse og sender på høring til styret Utlyser ny stilling på Finn, Adressa og turnforbundet</p>

15/21	Presentasjon av plan for overordnet strategi/organisering av konkurranseparti jenter/gutter (Pia)	<p><b>Kort oppsummert</b>  Pia presenterte forslag til en langsiktig organisasjonsplan for konkurranseparti  Utfordringer omkring trenersituasjonen –ref sak 14/21  Budsjett for konkurranse-aktivitet korrigert i forhold til forrige møte, mer spesifisert</p>
16/21	Dugnad: Rengjøring av grop og generelt vedlikehold i lokalet	<p><b>Vedtak</b>  Anne Marte finner dato i forbindelse med oppstart til høsten</p>
17/21	Diskusjon rundt debatten knyttet til jenter og konkurransedrakter	<p><b>Kort oppsummert</b>  Det er fokus på kroppsnære drakter både i turn og i andre idretter/seksualisering.  Hvordan skal KTF forholde seg til dette?  Det er lagt til rette for at jentene kan benytte shorts eller tights om de ikke ønsker å benytte kun drakt</p> <p><b>Vedtak</b>  Styret ønsker at turnere og foreldre diskuterer problemstillingen og vurdere om foreningen skal ha en policy for dette.</p>
18/21	Status hallprosjekt (Henning)	Kort oppsummert
19/21	Evt.	

**Oversikt styremøter 2021:**

# 3 – Møte i lokalet 19.30, søndag 6. juni 2021 – 8 saker gjennomgått (12/21-19/21)  
6 av 7 styremedlemmer, 0 vara, 1 fast ansatt

# 2 – Møte i lokalet 19.30, søndag 2. mai 2021 – 4 saker gjennomgått (8/21 – 11/21)  
6 av 7 styremedlemmer, 0 av vara, 1 fast ansatt

# 1 – Møte i lokalet 19.00, tirsdag 13. april 2021 – 7 saker gjennomgått (1/21-7/21)  
7 av 7 styremedlemmer, 0 vara, 0 fast ansatte